
Ledenvergadering 2014 

*************************************************************************** 

Verslag Ledenvergadering gehouden op 16 maart 2015 

Verslag van de ledenvergadering van de volkstuinvereniging “De Koppel” op 16 maart 2015 

in het IVN-gebouw aan de Wilhelminalaan. 

 De vergadering is door 40 personen bezocht; 35 leden, 5 bestuursleden. 

Afwezig met kennisgeving: Tony Kruter, Karel van Veijfeijken, Piet en  Els van Wetten, Hein 

Brouwers, Jan Sanders, Pascalle Verbeek, Joep Barten, Sjan Kluytmans Marc Verbeeten. 

 1. De vergadering wordt geopend door de voorzitter. 

    Hij vraagt de leden om zijn of haar mening te geven, 

    zodat er een interactieve vergadering zal plaatsvinden 

 2. Jaarverslag  2014  wordt goedgekeurd. 

 3. Financieel verslag  2014 wordt goedgekeurd. 

 4. Kascontrole: deze werd verricht door  J. Vogels en H. Giesen. 

    We hebben H.Giesen en P.v.d.Heuvel bereid gevonden voor de 

    komende kascontrole. 

5. Bestuursverkiezing: Aftredend en herkiesbaar  Rob Manders en Wiebe Rekers 

 6. Aftredend en niet meer herkiesbaar: Franca Moors en  Els van Wetten 

    We hebben Suzanne van Rosmalen en Jack Vogels bereid gevonden om deze 

    taken over te nemen.  

    Zij zijn niet gekozen, maar zij vervangen Franca en Els zodat de reguliere cyclus  

    van aftredend en herkiesbaar in stand blijft. 

 7. Mededelingen : 

    Wederom wordt er ruime aandacht besteed aan alle vrijwilligers die het     

    afgelopen jaar fantastisch werk geleverd. 

     Wat te denken aan de restauratie van onze pendax en de afwerking van  



    ons mooie toilet en het bijhouden van de paden. 

    We hebben het afgelopen jaar een zeer speciaal project voor een groot gedeelte 

    gerealiseerd: 

        De nieuwe keet. 

 Kenmerkend hiervoor was wederom de gigantische inzet van heel veel vrijwilligers. 

Ook de volgende projectenploegen cq. commissies hebben fantastisch werk verricht. 

 Mestploeg 

WC schoonmaakploeg 

Plantjes afhaal ploeg 

Specieploeg 

Pompenploeg 

Tuincommissie 

Afhalen Troschrysanten 

Zaadafhaalploeg 

Zonder al deze vrijwilligers hadden we niet zo’n geweldige projecten kunnen realiseren. 

Vandaar een terecht applaus voor de geweldige inzet van alle vrijwilligers. 

Wat rest is nog de verdere afwerking van de keet. Zo worden er met NL Doet water- en 

elektriciteitleidingen aangelegd en wordt er een begin gemaakt met de afwerking van de 

overkapping. Er is overigens geen behoefte om een lantaarnpaal op ons terras te installeren. 

Wat betreft het nuttigen van koffie/thee etc in onze nieuwe keet is er besloten dat de 

vereniging zorgt voor melk en suiker. De leden zullen zelf voor koffie, thee en mok zorgen. 

Ook willen we op NL-Doet  perceel nummer 16 helemaal in orde maken.  Ook hiervoor 

hebben zich veel vrijwilligers aangemeld om een handje te helpen. Fantastisch ! 

Dan zijn we volop bezig geweest met onze paden. Het uiteindelijke resultaat mag er zijn.  Wij 

vinden het een significante verbetering ! Er is ontzettend hard gewerkt om dit overal goed 

voor elkaar te krijgen.  Chapeau. 

Er is zelfs een geweldig eigen initiatief gekomen om het pad aan de zuid kant (binnen meteen 

rechts) volledig af te schrapen, zodat er nu onder alle weersomstandigheden een zeer goede 

doorgang mogelijk is. 

Vraag is aan iedereen, of we dit zo willen bijhouden. 



Er is inmiddels een definitieve keuze gemaakt voor onze nieuwe Hoorn des Overvloeds. 

Dit is fotonummer 1 geworden. Deze zal verder technisch in orde gemaakt worden, zodat we 

een definitief nieuw logo hebben. 

De nieuwe teksten van art. 10, 12, en 15  zijn goedgekeurd en zullen in het Huishoudelijk 

Reglement worden doorgevoerd. 

Aanvullend wordt er gewerkt aan een twee nieuwe artikelen betreffende veiligheid op en rond 

de percelen en het gebruik van stroom op ons complex. 

In de keet zal een EHBO kist komen. 

Dan is er besloten om op het 40 jarig jubileumfeest  geen barbecue te houden maar de 

leden aan te moedigen om zelf lekkere hapjes te maken. Hier was al veel belangstelling voor. 

Ook worden er uitnodigen gestuurd naar een beperkte buitenwacht. 

Dan hebben we een bosmaaier aangeschaft voor kanten te onderhouden met name de 

slootkanten achter de afrastering. 

Ook dit jaar hebben we verschillende subsidies binnen gehaald : 

Rabo 250,= euro,  NL Doet  400,= euro  en Bouwcenter Swinkels  150 euro. 

  8. Rondvraag 

Vraag was of er door mensen van buiten de tuinvereniging gebruik kan worden gemaakt van 

ons nieuwe terras. Hiervoor was een ruime meerderheid tegen. 

Ook het voorstel om een borg in te voeren voor het schoon opleveren van het perceel dat 

opgezegd wordt kreeg geen meerderheid. 

Dan is besloten om beslissingen die tussentijds door het bestuur zijn genomen via email 

cq  informatiebord bekend te maken. 

Het voorstel om op het gehele complex stromend water te realiseren heeft het niet gehaald. 

Na de rondvraag en een korte pauze zijn de volgende 40 jarige jubilarissen in het zonnetje 

gezet: 

Franca Moors 

Bert Lemmens 

Jan Dekkers 

Jaap Wijdenes 



Cor Verschuuren. 

Er is uiteraard uitgebreid in de historie gedoken naar wat deze jubilarissen in het verleden 

voor onze vereniging hebben betekend en dit was voor elk lid in een anekdote verwoord. 

Namens de vereniging worden een boeket en een fles wijn overhandigd. 

Jubilaris Hr. Jan Sanders, eveneens 40 jarige jubilaris, was niet aanwezig.  

Na de huldiging van de jubilarissen heeft Hr. Johan van Noort een zeer interessante 

presentatie gegeven over  het Ontwerp in de Natuur.Er werden veel vragen gesteld over dit 

onderwerp waaruit blijkt dat er veel interesse en aandacht voor was. 

Na afloop heeft Johan zelf aangeboden om ipv het gebruikelijke bedrag dat we voor 

presentaties houden “een rondje” te geven. Waarvoor hartelijk dank namens de leden. 

9. Sluiting 

Na deze gezellige en interessante ledenvergadering is er naderhand nog wat nagekaart. 

  

************************************************************************ 

Ledenvergadering  2013 

************************************************************************ 

Verslag Ledenvergadering 2013 gehouden op 10 maart 2014 

Verslag van de ledenvergadering van de volkstuinvereniging “De Koppel” op 10 maart 2014 

in het IVN-gebouw aan de Wilhelminalaan. 

De vergadering is  door 35 personen bezocht; 30 leden, 5 bestuursleden. 

De aanwezigen hebben naam en handtekening gezet op een presentatielijst. Afwezig met 

kennisgeving: M. Verbeeten, T. Kruter, P.v.d.Heuvel, H. Brouwers, P. Jacobs, J. Kicken,  K. 

van Oosterhout 

Als toegift  een voordracht over bijen door mevr. Natasja Verdaasdonk 

1. 

De vergadering wordt  geopend door de voorzitter welke het tuinjaar 2013 prijst om zijn grote 

en kleine successen en niet alleen op tuinbouwgebied, wat te denken van het toilet, de 

afrastering, het specie- en mestprojekt.  Hier wordt later nog op teruggekomen. 

2. 

Het jaarverslag  2013 wordt goedgekeurd. 



3. 

Financieel verslag  2013 wordt op enkele punten verduidelijkt en goedgekeurd. 

4. 

Kascontrole 2013: werd gedaan door Huub Giesen en Walter v. Boekel, dank daarvoor. De 

nieuwe kascommissie voor 2014 bestaat uit Huub Giesen en Jack Vogels. 

5. 

 Aftredend en herkozen: Els van Wetten (secretariaat) 

6. 

Mededelingen: 

1. Tuinen die (tijdelijk) niet in gebruik zijn worden voortaan afgedekt en pas weer 

verbouwd als er volgens de regels een nieuwe huurder is. 

2. Pasjes Macro/Sligro: Pasjes zijn af te halen (en diezelfde  dag te retourneren) bij of de 

voorzitter of de secretaris. Alle leden van de tuinvereniging mogen de pasjes 

gebruiken. 

3. Informatiebord: aanhef en logo: er moet een logo komen waarin de groenten uit onze 

eigen tuinen worden verwerkt. Waarschijnlijk middels een foto. Gekeken wordt of er 

een hoorn des overvloeds gemaakt kan worden ( kosten plm. € 75,--) Iedereen gaat 

akkoord. 

4. Troschrysanten zijn besteld bij Jeroen van der Putten 

5. Planten Frank van der Burgt: men is enthousiast en velen willen weer bestellen. Deze 

keer moeten we de plantjes zelf halen; hier de namen van diegenen die dat willen 

doen: 

Jan Janssen, Frans van Rosmalen, Piet van Wetten, Wiebe Rekers, Jan v.d. Sanden, Rob 

Manders. 

1. Pompen, hier wordt nog aan gewerkt, ze zijn inmiddels wel allemaal in werking. 

2. Huishoudelijk reglement en Statuten:  Opmerkingen: 

Art. 12: grootte broeikas:  er wordt melding gemaakt van het feit dat velen de toegestane 

afmeting hebben overschreden. Hier zal in een komende bestuursvergadering over gesproken 

worden en dus komen we daar in een later stadium op terug. 

Art. 15: specifiek: Bestuursleden mogen zonder toestemming alle tuinen betreden (met reden 

natuurlijk), aangewezen functionarissen (zoals b.v. de  tuincommissie) alleen met 

uitzonderlijke toestemming van het bestuur. 

1. 40-jarig Jubileum: 17 maart 2015 bestaat onze vereniging 40 jaar en dat gaan we 

vieren.  Men is het daar over eens en er is een feestcommissie aangesteld: 

Hein Brouwers, Frans van Rosmalen en Walter van Boekel 



1. Website, deze wordt nog eens onder de aandacht gebracht. 

2. Groentebak bij informatiebord: heeft niet gewerkt en wordt geschrapt. Iedereen blijft 

natuurlijk vrij om daar een teveel aan plantjes/groenten neer te leggen. 

3. Gif gebruik in de tuin:  Blijft verboden behalve daar waar het wettelijk verplicht is 

zoals bij Phytophtera en de coloradokever. Is vorig jaar op de ledenvergadering 

besproken en besloten. 

4. Stookvergunning: Deze is door de gemeente verlengd. 

5. Betalen bestelde zaden: voortaan komt het verschuldigde bedrag op de rekening (van 

de huur) te staan. Werkt makkelijk en duidelijk. Zaden afhalen blijft gebeuren bij het 

IVN-gebouw. Er zijn overigens dit jaar enkele rekeningen niet  aangekomen; onze 

excuses daarvoor. De adressenlijst zal nogmaals nauwkeurig gecheckt worden. 

6. Reanimatie-cursus: Wiebe Rekers  geeft een korte samenvatting van de cursus en het 

verloop daarvan en geeft aan dat een eventueel vervolg  nu in handen is van de 

officiële  organisatie. 

7. REALISATIE DIVERSE PROJEKTEN 

Allereerst worden alle enthousiaste en hardwerkende vrijwilligers van harte bedankt voor hun 

geweldige inzet.  Volgens onze voorzitter kende onze vereniging allang voor onze regering 

het woord en de betekenis van PARTICIPATIEMAATSCHAPPIJ, e.e.a. blijkt wel uit de 

realisatie van de volgende projekten: (in willekeurige volgorde): 

1. Specieprojekt: alle specie is door de speciploeg keurig op tuin nr. 31 gedeponeerd en 

kan later als goede compost dienen. 

2. Mestprojekt: Mesthoop en GFT berg worden goed schoongehouden. De aanvoer moet 

nog wat beter geregeld worden. 

3. Toilet: het was veel werk, zwaar werk en het was bloedheet. Pluim voor de harde 

werkers. 

4. Tuincommssie: werkt goed, ze vangen de ieuwe leden op, melden eventuele 

problemen aan het bestuur, regelen stroomverbruik (zal echter zéér beperkt zijn). 

5. Omheining: door NL-Doet ondersteund als ook door de plaatselijk middenstand die 

belegde broodjes doneerde. 

6. Slot grote poort: wordt vernieuwd en het 

 slot kleine poort wordt gerepareerd middels een nieuwe cilinder. 

1. Pendax: Jan Janssen gaat een nieuwe maken, ijzer is al aanwezig en het hout wordt 

verzorgd door Piet Maas en Frans van Rosmalen. 

2. Padenonderhoud: Jan van Doren doet alleen nog het grote pad tot aan de keet. 

Dringend verzoek: NIET OMSPITTEN, enkel schoffelen of gras laten groeien. Anders 

kan er niet gemaaid worden. 

3. Nieuwe vrijwillgers gevraagd: 

1. Specie: Huub Giessen en J. van Noort 

2. Mest: Piet v. Wetten en Joop van Egdom 

3. Schoonmaken w.c.:  Mevr.v.d. Sanden en Mevr. Nauta. 

 Rondvraag: 

1. Project Suzan van Berne: expertise voor de aanleg van een tuin met behulp van 

zorgbehoeftigen. Hier komt  geen respons op. 

2. Kan er een speelplek komen bij de keet?  Leden: nee 



3. Kan er een terras komen: leden: ja. 

 Hier is de vergadering aan het einde gekomen. Er volgt nog een lezing over bijen, en wordt 

nog wat gedronken en nagepraat. 

  

 


